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متن پرسش

سلام استاد: نظر جنابعالی راجع به ابن عربی چیست؟؟؟ بنده نمی دانم چرا افرادی مثل آیت االله فیاض

و آیت االله وحید و علامه مجلسی و حتی فیض کاشانی کاملا مخالف اویند. ولی کسانی مثل آیت االله

قاضی و جوادی از او تعریف می کنن؟؟؟؟؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به قول حضرت امام خمینی«رضوانااللهتعالیعلیه» سخنان محیالدین از مو

باریکتراست. اگر کسی مثل حضرت امام به عمق سخنان محیالدین پی ببرد حیرت میکند، ولی اگر

به ظاهر سخنان او نظر کنیم نمی توانیم آن سخنان را بپذیریم. موفق باشید


